
Artikel 41 vragen Hart voor Hilversum met betrekking tot het MKB.

Op meerdere geplaatste nieuws- en mediakanalen kunnen we lezen dat het “mkb-
financieringsplatform October” een onderzoek heeft verricht onder zeshonderd ondernemers. 
Hierin wordt duidelijk dat de economische onrust sinds het uitbreken van de pandemie ondernemers 
zwaar valt. Zo zwaar dat één op de vijf ondernemers erover nadenkt om te stoppen. Na een periode 
met weinig faillissementen lijkt een nieuwe tijd aan te breken waarin ondernemers kiezen om te 
stoppen of daadwerkelijk zullen omvallen. Inzoomend op organisaties met maximaal tien 
medewerkers, overweegt zelfs een kwart van de ondernemers om te stoppen. Ruim één op de drie 
ondernemers vreest bovendien voor een faillissementsgolf en de gevolgen daarvan. Daarbij maken 
zij zich niet alleen zorgen over de eigen organisatie, maar maken zij zich ook druk over 
faillissementen van bedrijven waarmee zij samenwerken. Het voortbestaan van deze ondernemingen 
hangt deels af van goede samenwerkingen en succes van partners. De hoge energiekosten, 
openstaande coronaschulden en de krapte op de arbeidsmarkt zorgt bij menig ondernemer voor 
hoofdpijn.

Na de resultaat van dit landelijke onderzoek hebben wij zelf onderzoek gedaan. Zo hebben wij 
gesproken met de voorzitter van Ondernemersvereniging Zuidwest, De voorzitter van het bestuur 
van “De Gijsbrecht”, een bestuurslid van BV Hilversum en verschillende ondernemers waar wij goede 
kontakten mee onderhouden. Uit deze gesprekken is naar voren gekomen dat een behoorlijk aantal 
Hilversumse ondernemers hun omzetten hebben zien krimpen in vergelijking met vorige jaren, maar 
de kosten als energiekosten, loonkosten, materiaalkosten op een bizarre wijze hebben zien stijgen. 
Om deze prijsstijgingen door te berekenen naar opdrachtgevers en klanten wordt als bijna 
onmogelijk ervaren. Daar komt bij de stijgende rentes op kredieten bij banken. Voor een hoop 
ondernemers een back up die onbereikbaar wordt. Sinds de pandemie hebben meerdere 
ondernemers spaartegoeden en pensioenen terug in hun bedrijf moeten investeren met de gedachte 
na Corona deze tegoeden weer aan te vullen. Met eerdergenoemde stijgende kosten, dalende 
omzetten en het terugbetalen van eventuele Coronasteun, is dit voor de meeste van deze 
ondernemers simpelweg onmogelijk geworden en is er vaak niet eens ruimte voor een passende 
salaris uitkering. Wij als Hart voor Hilversum onderschrijven de resultaten van het onderzoek van het 
“mkb-financieringsplatform October”.

Hart voor Hilversum heeft naar aanleiding van dit onderzoek de volgende vragen aan het college:

1. Naar aanleiding van dit landelijk onderzoek, ons eigen onderzoek en de resultaten en 
bevindingen hiervan. Bent u het met Hart voor Hilversum eens dat wij als gemeente onze 
ondernemers moeten koesteren en wanneer nodig moeten ondersteunen?

2. Deelt u de mening met Hart voor Hilversum dat wanneer het MKB (landelijk volgens het CBS 
goed voor ruim 60% van onze banen) te maken krijgt met een faillissementsgolf van 
gevreesde omvang, dit negatieve gevolgen kan hebben voor de economie, werkgelegenheid, 



leegstand in het centrumgebied, de buitengebieden en de bedrijventerreinen van Hilversum, 
negatieve gevolgen voor onze algemene financiële gezondheid en de algemene 
voorzieningenniveau en leefbaarheid van Hilversum?

3. Krijgt het college weleens signalen van bezorgde ondernemers en wat doet u hiermee? Wat 
is uw algemene beeld met betrekking tot de financiële gezondheid van het MKB in 
Hilversum? Heeft het college zicht op welke Hilversumse ondernemers een “gezonde” 
bedrijfsvoering hebben en welke bedrijven op de rand van een faillissement staan? Zo, ja op 
welke manier worden genoemde MKB bedrijven gemonitord? 

4. Hoe loopt het met betrekking tot steunloket /BBZ /MKB doorstroom/financieel fit van de 
gemeente Hilversum? Zijn er data beschikbaar? Is schuldhulpverlening het enige wat we 
ondernemers als gemeente nu te bieden hebben? Sluit dit aan bij de huidige behoeften?

5. Heeft u al aanwijzingen dat het MKB in Hilversum toenemende financiële problemen ervaart 
zoals in bovenvermeld onderzoek omschreven met betrekking tot betalingsachterstanden bij 
het betalen van de zakelijke belastingen of terugbetalen Corona steun?

6. Welke financiële of andere middelen heeft u als college beschikbaar, wanneer dergelijk 
scenario zich voordoet, om ondernemers te ondersteunen en bent u daartoe bereid?

Namens de fractie Hart voor Hilversum,  

Chris Groeneveld.


